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Emne: Innspel breibandsutbygging 
 
Hei, 
Viser til høyring angåande utbygging av breiband i Meland kommune 
 
På Io er det i dag minst seks verksemder registrert med adresse og det vil komme fleire, og pga dagens 
hastighet på¨nett er det vanskelig og få en god og effektiv bruk av internett. 
Io har i dag "bredband" tilbud fra Telenor via den eksisterande telefon linja og dette har begrensa 
hastighet.Eller via parabol og mobil. Og dette er som kjendt dyre og utilfredstillende ordninger spesielt 
for næringsliv/bedrifter. Spesielt for mindre bedrifter og enkelmannsforetak. 
Håper at Io kan få nytte av midlane som vært delte ut til å få bredband i fiber slik at næring og private 
kan ha god nytte av internett som redskap. 
 
Det er vel no ca 150 bruksnummer på Io så det burde væra eit godt egna område for utbygging og 
verdiheving for bebuarane på Io 
 
mvh 
Asbjørn Larsen 


